
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 13. februar 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 649 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 649:  

”Hvor mange timers træning/vejledning indeholdt et genoptræningsforløb i hen-

holdsvis 2017 og 2018 i gennemsnit opgjort på hver enkelt kommune?” 

 

Svar: 

Til brug for min besvarelse har ministeriet indhentet bidrag fra Sundhedsdatastyrel-

sen, som oplyser følgende: 

 

”SDS kan oplyse, at kommunerne ikke indberetter data om, hvor mange trænings-

/vejledningstimer et genoptræningsforløb består af. I stedet er det muligt at opgøre 

et gennemsnit for, hvor mange gange en borger i gennemsnit modtager genoptræ-

ning i løbet af et år. Det er dog ikke muligt at vide om alle træningsgangene er relate-

ret til samme forløb.”  

 

Det gennemsnitlige antal træningsgange for borgere med en almen genoptrænings-

plan, fordelt på kommuner, i perioden 2014-2018 fremgår af bilag 1. 
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